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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена разработке проекта организации и благоустройства населенного пункта, расположенного в Московской области. В ходе работы решались такие задачи как: 1. Проектирование генерального плана на заданном рельефе 2. Устройство жилой зоны и автомобильных стоянок 3. Благоустройство рекреационной зоны 4. Расчет и проектирование дождевой канализации 5. Расчет и проектирование дренажной системы 6. Рассмотрение мероприятий по благоустройству территорий Результатом исследования стала разработка проекта благоустройства территории населенного пункта в Московской области. Отдельно запроектированы и рассмотрены все функциональные зоны. Для достижения данных результатов в работе были использованы следующие информационные технологии: • Autodesk AutoCad • Microsoft Word • Microsoft Excel.
        

        
          This study focuses on the design and arrangement of a recreational zone within a complex of low-rise buildings. The purpose is to create an engaging and appealing environment for residents and visitors alike. This work is devoted to the development of a project for the organization and improvement of a settlement located in the Moscow region. During the work the following tasks were solved: 1. Designing a master plan on a given terrain 2. Arrangement of a residential area and car parks 3. Improvement of the recreational area 4. Calculation and design of rainwater drainage 5. Calculation and design of the drainage system 6. Consideration of measures for the improvement of territories The result of the study was the development of a project for the improvement of the territory of a settlement in the Moscow region. All functional areas are separately designed and considered. To achieve these results, the following information technologies were used in the work: • Autodesk AutoCad • Microsoft Word • Microsoft Excel.
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